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Fördelningsprincip tider handboll, basket och innebandy basket 

 

Tidigare har bokningen i Stockholms stad sett till att fördela tider i hall som nyttjas av alla tre 

idrotterna i block, dvs på separerade dagar. Något som gynnade alla sporter då mindre tid gick 

till att återställa och sanera mellan idrotterna. Ett mer tidseffektivt hallutnyttjande helt enkelt. 

 

Så är inte fallet längre och flera föreningar har hört av sig om detta. Varför har man frångått 

denna princip som uppskattades av alla idrotterna och som också innebär ett mer effektivt 

nyttjande av våra redan så få hallar? 

 

Med anledning av detta vill Liberalerna uppdra åt idrottsförvaltningen att redogöra för 

följande: 

 

1. Varför man har frångått ovan beskrivna princip? 


